
Nezavisni cestarski sindikat  Podružnica Autocesta Rijeka  Zagreb  za oglasne ploče 

Na posljednjoj sjednici Izvršnog odbora Podružnice Autocesta Rijeka – Zagreb, održanoj 28.  listopada 2008. 
godine,  još  se  jednom  potvrdilo  načelo  okrenutosti  Nezavisnog  cestarskog  sindikata  prema  članstvu  i 
njegovim  problemima,  te  rješavanju  tih  problema,  što  je  rezultiralo  i  pokretanjem  informiranja  članstva  o 
svemu što Podružnica radi. 
Na sjednici je izvršena kadrovska popuna iz tri razloga: 

1. Radi  proširenja koncesijskog ugovora i pripajanja pravca RupaMost Krk 
AC Rijeka Zagreb; 

2. Ostavka gosp. Borivoja Bižića sa sindikalnih funkcija u Podružnici  Sindikata ARZa; 
3. Imenovanje povjerenika radnika za zaštitu na radu i koordinatora za Odbor zaštite na radu. 

NOVI  SINDIKALNI POVJERENICI  SU: 
  Tomislav Hrvoj   PNC  LučkoJaska 
  Tihomir Novačić   PNC  Most Krk 
  Zdravko Vodopić   PO  TJ  Rupa 
  Vjekoslav  Jakovac  PO  TJ Čavle 

POVJERENICI  ZAŠTITE NA RADU 
  Tomislav  Smolčić – PO  TJ Bosiljevo 
  Davor  Krivošić   PNC NP Lučko 

KOORDINATOR  za Odbor zaštite na radu je :  TOMISLAV SMOLČIĆ 

Na vlastiti zahtjev gospodina Borivoja Bižića  Izvršni odbor razriješio ga je svih  funkcija u Podružnici ARZ i 
zahvalio za njegov  dosadašnji rad u Sindikatu. 

Pored  navedenih  imenovanja  IO  je  raspravljao  i  o  temama  koje  su  sindikalni  Povjerenici  potaknuli, 
prezentirajući problematiku sa terena. 
Rasprava se vodila o slijedećim temama: 

  primjedbe radnika na obračun naknade plaće za vrijeme blagdana  (smjenski rad); 
  primjedbe  vezane za Zaštitu na radu ( radna odjeća, obuća,grijanje radnog prostora); 
  primjedbe na raspored rada; 
  primjedbe na obračun prijevoza; 
  problematika vezana za poremećene međuljudske odnose u pojedinim radnim 

sredinama. 

Navedena  problematika  biti  će  od  strane  Podružnice  Nezavisnog  cestarskog  sindikata  prezentirana  Upravi 
društva sa zahtjevom da se navedeni problemi što skorije riješe. 
Primjedbe vezane uz : naknade plaća za vrijeme državnih blagdana,   zaštitu na radu ,te primjedbe na obračun 
prijevoza već su prezentirane od strane Podružnice Sindikata  Upravi društva,  te očekujemo rješenje. 
Pohvaljuju se članovi IO na vrlo konstruktivnom radu, te se očekuje još intezivniji rad na terenu, te aktivniji 
rad i ostalih povjerenika koji nisu nazočili na IO Podružnice.




